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Němčice, Zhoř, Člupek a Pudilka
Vážení spoluobčané,
tak a máme jaro za sebou a snad pěkné léto bez nějakých živelných
překvapení před sebou. Věřím, že tomu tak bude a všichni si užijeme
příjemných slunečných dnů s občasným zahradním deštíkem ☺.
Co u nás nového v naší kotlince. V současné době jsme svědky
mediální diskuse okolo tzv. „přivaděčů“ k D 35. Nebudu se o této
záležitosti nějak rozepisovat, naše stanovisko, myslím tím stanovisko
obce, je jasně dané, nebudeme souhlasit s žádnou alternativou, která
by přivedla dopravu do zastavěné části naší obce. V tuto dobu
nemáme v ruce žádné podklady, ke kterým bychom mohli přijmout
nějaké další stanovisko. Stále se pohybujeme ve světě záměrů, před-
stav a přání. Ale nepodceňujme tuto situaci. Je zajímavé, že se již
řeší silnice směrem k D 35, ale je otázkou, zda-li a když ano, tak kdy,
tato důležitá komunikace vůbec bude. Vzhledem ke stavu, v jakém
se nachází příprava územního rozhodnutí v okolí Litomyšle, jsem
poměrně dost skeptický. Začíná se stavět, více či méně jsou
připraveny etapy výstavby D35 z obou stran k Litomyšli. Bude-li
dále narůstat zpoždění v okolí Litomyšle obávám se, že se
dožijeme nemilých překvapení. Vždyť už teď I/35 se nedá bez kolon
vozidel skoro přejet. Vše spěje k pěknému průšvihu, který můžeme
klidně nazvat dopravním kolapsem. Nebudu už vůbec komentovat
„tanečky“, které se dějí okolo varianty 0 a varianty 1. Jsou vznášeny
stále nové a nové požadavky na úpravu, či doplnění trasy a tím
pádem je konec v nedohlednu. Naše stanovisko je opět jasné, již
žádná změna trasy dálnice.
Pomalu se nám ke konci blíží zainvestování stavebních pozemků v
zóně „U hřbitova“ v Němčicích. Řešíme tady ještě nějaké takové
nástrahy vyplývající z realizace díla, ale snad se s tím také
vypořádáme a zájemci o výstavbu se konečně dočkají. Přiznávám,
že jsem byl asi značným optimistou, co se termínu dokončení stav-
by a prodeje pozemků týče, budeme rádi, když kolaudace díla
proběhne v termínu dle SOD.
Netrpělivě také čekáme na výsledky našich podaných žádostí o
dotace. Máme podány dvě žádosti na MMR, na opravu místních
komunikací v obci a na rekonstrukci hřiště ve Zhoři. Dále máme
podanou žádost do OPŽP na rekonstrukci kulturního domu v
Němčicích a také na nové dopravní vozidlo pro SDH. Když jsem
zmínil SDH v Němčicích, letos poprvé se konalo stavění a kácení
máje ve znovuotevřeném areálu na Člupku. Myslím, že i díky pře-
jícímu počasí se obě akce vydařily náramně. Mě se líbí i to, že se
akce dějí stranou od komunikací, veřejného osvětlení a vedení ČEZ
a že je zde více bezpečno a samozřejmě i útulno. Hlavně děti se zde

mohou bez obav rodičů vyřádit. Osvědčily se i rozkládací lavice a
stoly. Pořadatelé i návštěvníci byli, co jsem ve větru zaslechl, všich-
ni spokojení. V květnu se v KD v Němčicích také sešli rodáci v
hodně hojném počtu, až děvčatům z KD naskakovaly vrásky. Snad
to nakonec také všechno dobře dopadlo, i když jsem zaslechl i
nespokojené hlasy. Jak to bude dál nám ukáže čas.
Není toho zrovna málo s čím se vypořádáváme nejen letos, ale
každý rok. Jak v administrativě obce, tak v i údržbě obce.
Chtěli bychom také konečně dokončit úpravu horního plácku ve
Zhoři včetně nevzhledné a nebezpečné staré požární nádrže. Měl
bych obdržet návrh na řešení svahu nad horním pláckem včetně
rozpočtu. V rámci Mikroregionu Litomyšlsko připravujeme projekt
na úpravu vzrostlých stromů. Tím je míněna nejen úprava korun
stromů ale i případné kácení poškozených stromů s následnou
výsadbu stromů nových.
Zvažujeme také zvýšení počtu míst pro umístění dalších kontejnerů
na separovaný odpad a tím i podpořit snahu občanů více odpad třídit
a ulehčit i své vlastní kapse při placení poplatku TKO. Dalším
tématem jsou kontejnery na bioodpad. Do těchto kontejnerů je
možno umisťovat pouze biologicky rozložitelný odpad, nikoliv vše,
co vyroste na zahrádce či v sadu. Rozhodně tam nepatří roští, větve,
větve z tújí, rozeklané větve, staré seno, atd. Pak máme velké pro-
blémy s umístěním odpadu a stává se, že náš biologický odpad je
odvezen ne do kompostárny, ale na klasickou skládku, kde platíme
mnohem vyšší cenu za jeho uložení. Myslím, že při použití selského
rozumu lze třeba roští a větve spálit, či založit vlastní kompost na
svém pozemku (využít tak kompostéry od obce). Je třeba si uvě-
domit, že tyto kontejnery byly původně určeny k ukládání trávy z
obecních pozemků. V současné době jsou využívány i občany, kteří
věnují svůj čas tomu, aby tam travní odpad dovezli. Popravdě ale
většina občanů tyto kontejnery nevyužívá, ale svým způsobem na ně
doplácí, protože vyvážení zajišťuje obec na své náklady. Nezlepší-li
se kázeň při ukládání těchto odpadů, může dojít i k tomu, že tyto
nádoby budou staženy a přistavovány pouze pro potřeby obce.
Uvidíme.
Máme u nás stále něco k řešení. Lidé se mezi sebou dohadují a
hašteří kolikrát kvůli malichernosti. Je to jen a jen na každém jed-
nom z nás, jaký den, do kterého se každé ráno probudíme, ve
skutečnosti opravdu bude. Přeji vám všem příjemné prožití letošního
léta a těším se na naše další setkání.

- Ing. Josef Racek - starost obce

UPOZORNĚNÍ
Upozorňujeme občany, že oranžové a hnědé kontejnery jsou určeny na ukládání
trávy a dalších kompostovatelných komodit. Nejsou určeny pro ukládání roští,

větví, ostružin, tují a podobného odpadu. Tyto lze uložit pouze po předchozím seštěp-
kování. Jednotlivě lze domluvit štěpkovaní  na OÚ. Předpokládá se štěpkování při-

jatelného a srovnaného materiálu (větví), nikoli např. rozsochatých větví jabloní apod.



zastupitelstvo obce Němčice schválilo:
33/2019 - program zasedání pro den 3. 4. 2019. (6, 0, 0)
34/2019 - Smlouvu o dílo č. 52041479 na zhotovení veřejného
osvětlení v Němčicích v ceně díla 384.265,- Kč + DPH. (6, 0, 0)
35/2019 - podání žádosti o dotaci na pořízení dopravního automobilu
pro SDH Němčice z prostředků HZS Čech a Moravy a z prostředků
Pardubického kraje. (5, 0, 1)
36/2019 - úpravu nebytových prostor na bytové prostory v čp. 107 v
Němčicích. (5, 1, 0)
37/2019 - podání žádosti  ŘSD  na výstavbu protihlukových stěn u
varianty 0 D 35  směrem k Němčicím v délce náspu u křížení  II/358
a D 35. (6, 0, 0)
38/2019 - dotaci 10.000,- Kč na činnost mladých hasičů. (5, 1, 0)
39/2019 - dotaci 2.000,- Kč na pro SONS Česká Třebová. (6, 0, 0)
42/2019 - dotaci ve výši 10.000,- Kč na činnost a vybavení spolku
divadelních ochotníků Šlegl v roce 2019. (6, 0, 0)
43/2019 - pronájem bytu v čp. 107 na dobu jednoho roku od 1.5.2019
do 30.4.2020. (6, 0, 0)
44/2019 - užívání staré zásobárny na vodu u hřbitova v Němčicích
jako jímky na dešťovou vodu pro čp. 174. (6, 0, 0)
46/2019 - program zasedání pro den 22. 5. 2019. (8, 0, 0)
47/2019 - umístěním jímek na obecních pozemcích a s návrhem na
čištění odpadních vod od čp. 99 v Němčicích dle předložené situace
technické zprávy. (7, 1, 0)
48/2019 - Smlouvu o poskytnutí dotace z Programu obnovy venkova
Pardubického kraje v roce 2019, č. smlouvy  OŽPZ/ 19/22831,
dotace ve výši 110.000,- Kč na akci: Oprava místní komunikace v
Němčicích. (8, 0, 0)
49/2019 - Smlouvu o poskytnutí dotace pro ZŠ Němčice od
Pardubického kraje ev. č. smlouvy: OKSCR/19122318 v roce 2019,
dotace ve výši 20.000,- Kč na projekt: Všeználek  po škole. (8, 0, 0)
50/2019 - Smlouvu o podmínkách provedení stavby: Modernizace
silnice II/358 Litomyšl – Česká Třebová v úseku KM 5,284 – 5,544,
výstavba opěrných zdí v Němčicích, Člupku. (7, 0, 1)
52/2019 - PD pro umístění stavby: „Modernizace silnice II/360 Ústí
nad Orlicí – Litomyšl“. (7, 0, 1)

53/2019 - objízdné trasy v rámci stavby: Modernizace silnice II/360
Ústí nad Orlicí – Litomyšl. (8, 0, 0)
54/2019 - skácení 1 borovice na p. p. 216/2 v Němčicích. (8, 0, 0)
55/2019 - úpravu,  zpevnění  části pozemku č. 1689/2 jako přístup na
p.p.46/1 V Němčicích dle situace. (7, 0, 1)
56/2019 - předběžně prodej části pozemku 1669 u čp. 13 v
Němčicích dle situace. (7, 0, 1)
57/2019 - předběžně směnu pozemků, části p.p.950/2 a části
p.p.1696/2 v Němčicích, bude upřesněna výměra a cena. (7, 0, 1)
58/2019 - kupní smlouvu na prodej nově vzniklých p.p. 488/30 o
výměře 11 m2 , p.p.488/29 o výměře 6m2 a p.p. 495/5 o výměře 26m2

v k.ú. Zhoř u České Třebové za celkovou cenu 1.505,-Kč. (7, 0, 1)
59/2019 - skácení lípy u silnice III/36018 na p.p.1716 v k.ů Němčice
u České Třebové. (7, 0, 1)
60/2019 - Rozpočtovou změnu č. 3 Rozpočtu obce Němčice. (8, 0, 0)
61/2019 - výjimku z nejnižšího počtu žáků v Základní a mateřské
škole Všeználek  Němčice 114 na školní rok 2019/2020, to je
nejnižší počet žáků pro uvedený školní rok 57 a dále schválilo pří-
padnou úhradu zvýšených výdajů na vzdělávací činnost školy, a to
nad výši stanovenou normativem. (8, 0, 0)
62/2019 - Smlouvu č. smlouvy OŽPZ/19/22197  o poskytnutí dotace
ve výši 20.000,-Kč pro ZŠ Němčice na rok 2019 od Pardubického
kraje na projekt: Ekohospodaření. (7, 0, 1)

zastupitelstvo obce Němčice neschválilo:
40/2019 - žádost dotaci na činnost oddílu nejmladších dětí TJ Sokol
Němčice. (5, 1, 0)
41/2019 - prodej části pozemku p. č.715/3 v obci Němčice, k.ú.
Němčice u České Třebové. (5, 0, 1)
45/2019 - žádost o dotaci na pořádání tradičních akcí TJ Sokol
Němčice. (5, 1, 0)
51/2019 - prodej  části pozemku p.p. 715/3 v k.ú. Němčice.
Sousedním uživatelům  bude zaslána výzva pro zajištění volného
přístupu k čp. 62 přes tento pozemek, případně bude z tohoto důvo-
du osazena dopravní značka. (7, 0, 1)

- hlasování – (pro-proti-zdržel se)

U s n e s e n í  Z a s t u p i t e l s t v a  o b c e  N ì m è i c e

S p o l e k  d i v a d e l n í c h  o c h o t n í k ù  Š l é g l
Ráda vzpomínám na to dobré, co mě v životě potkalo. Nejkrásnější
jsou vzpomínky na to, co se dobrého událo v rodině, v práci a mezi
mými nejbližšími.
K životu ale patří i život s přáteli nebo život ve spolku, kde nás
spojuje společný zájem, záliba, koníček. A tak se stalo, že mě před
lety oslovil Václav Kodytek, jestli bychom společně s panem Janem
Pavlišem mohli doplnit kroniku Ochotnického spolku. Poslední zápis
byl z roku 1968 a psal se rok 1984. Byla to doba, kdy se nehrá-
lo. Nebylo kde. Teď mi to nedá, abych nepoznamenala – už
18 let máme krásný sál, kde se konají mnohé
kulturní akce, školní divadla, naše představení, svatby…
Václav byl u toho, když se rozhodovalo, co bude s
rozestavěným objektem a pamětníci vědí, co vše bylo v
sázce… Pevně tenkrát stál za tím, aby byl dostavěn
Kulturní dům a slíbil panu Pavlišovi, že se bude starat
o to, aby Kulturní dům sloužil svému účelu.
To také dodržel.
Naše udržovací činnost tenkrát spočívala v jedné výroční
schůzi za rok a akci pro děti pod názvem Pohádkový les (jak
rádi na to vzpomínáme). Obdivuhodné bylo, že se po tolika letech
našli lidé, kteří to ani v době, která spolkovému životu nepřála,
nevzdali a začali spolek doslova křísit. Scházeli jsme se tedy s
panem Pavlišem a paní Pavlišovou, s paní Vavřínovou, Jardou
Stráníkem a postupně skládali dohromady to, co bylo opravdovým
bohatstvím ochotnického života v naší obci.
A tak se stalo, že jsme začali znovu psát kroniku. Nebylo lehké

doplnit to, co málem upadlo v zapomnění, a přece jsme se o to
pokusili. S velikou úctou jsem pročítala zápisy z dob dávno minu-
lých a ráda z nich vybírala úryvky, které nás na výročních schůzích
spolku bavily. Mezitím už začala nová divadelní historie, ještě na
sále staré hospody.
Léta ubíhala, život kolem nás nabíral nové a stále rychlejší tempo.
Velmi zajímavé ale je to, že lidé navzdory všem změnám, které

pronikaly do všech podob života, zůstali věrni ochotnickému
divadlu. Proč? Odpověď si můžeme najít každý sám za

sebe. Možná že si přitom vzpomeneme, kolik divadel-
ních představení bylo uvedeno, kolik úsilí lidé museli

vynaložit, aby se vůbec sešli na zkoušku, aby byly
kostýmy, scéna, ozvučení, aby se lidé sešli, dali

dohromady.
Jen ten, kdo celé ty roky byl v partě nadšenců kolem
ochotnického divadla u nás, ví, jak těžké to někdy

bylo. Bez nadšení pro věc, bez elánu a lásky k divadlu
by to možné nebylo. Ti, kdo se na práci podíleli, a

dlouhé roky vytrvali, zasluhují obdiv. Patří k nim beze-
sporu obětavý principál Václav Kodytek, který svou práci pro spolek
dělal s láskou a mimořádným nasazením dlouhých 28 let. 
Děkuji mu tímto za vše, co obětavě pro spolek vykonal a stále, i
když už není předsedou spolku, s nadšením dělá dál. Přeji mu za nás
za všechny hlavně stálé zdraví a elán do práce, která má smysl,
protože spojuje lidi a tvoří něco tak křehkého jako jsou mezilidské
vztahy. - V. D.



Kalendáø  akcíKalendáø  akcí Spoleèenská kronika

Bìhem jara
se narodili

Divišková Anita Němčice
Štěpán Radim Němčice

oslavili svá významná �ivotní jubilea
(pouze 60, 65, 70, 75, 80, 85, 90 a více let

Cimflová Marie  80 let Zhoř
Prokešová Věra 75 let Němčice
Jilgová Ludmila 70 let Němčice
Lněničková Marie 70 let   Člupek
Lorencová Libuše 70 let Němčice
Stráníková Anna 70 let Člupek
Janoušek Robert 70 let Zhoř
Jilg Ladislav 70 let Němčice
Kolek Miroslav 70 let Zhoř
Škeřík Jiří 70 let Němčice
Kuchtová Jana 65 let Němčice
Morávková Vítězslava65 let Člupek
Píčová Zdeňka 65 let Němčice
Šafránek Antonín 65 let Němčice
Sedláček Zdeněk 60 let Němčice

jsme se rozlouèili
Jasanský František Zhoř

15.7. - 9.8.Obec Letní prázdninový tábor
17.8.-18.8. Sokol Fotbalový kemp

S p o r t o v n í  a r e á l

È l u p e k  

27.7. SDH Pouťové odpoledne

29.6. Němčická olympiáda (Němčice u Pardubic)

30.3. proběhl den otevřených dveří ve zrekon-
struované hasičské zbrojnici. Připraveno bylo
bohaté občerstvení včetně výborných
prasátkových pochoutek.

12.4. jsme se zúčastnili taktického cvičení na
Mandlu v Řetové. Byla provedena zkouška
požárních stříkaček.

30.4. jsme po několikaleté pauze uspořádali Pálení čarodějnic v
přírodním areálu na Člupku. Poprvé zde na louce zároveň od 16 hod.
proběhlo stavění máje. Druhý den ráno jsme ještě zajišťovali občer-
stvení na prvomájovém průvodu.

18.5. jsme se s družstvem muži II (věkový průměr
nad 35 let) umístíli na 3. místě z 5 družstev v této ka-
tegorii na okrskové soutěži konané v Dolní Sloupnici.

8.6. se u příležitosti 120. výročí založení firmy
Stratílek konalo ve Vysokém Mýtě setkání stříkaček,
kam jsme zapůjčili PPS 16 z roku 1932.

Ku lturn í  dùm Nìmèice
Vážení hosté KD v Němčicích, jak jste si určitě všimli, opět jsme rozjeli
grilovací a svatební sezónu. Sledujte, prosím, naše fejsbůky a plakátnice, kde
se o chystaných akcích dozvíte více. Z důvodu svatebních hostin budeme
mít zavřeno v následujících termínech: 13. 7., 20. 7., 17. 8., 24. 8., 7. 9.,
14. 9., 21. 9. a 19. 10. v ostatní dny se na Vás těšíme na prosluněné terásce,
kde si užijete pohodu vy i vaše ratolesti.
Přesto, že je venku parno na padnutí, my už myslíme na vánoce ☺. Letos pro
vás připravujeme adventní prodejní výstavu, přesný název ještě nevíme, ale
termín už ano. Akce se bude konat v sobotu 30. 11. a v neděli 1. 12., kdy
krásně naváže tradiční rozsvěcení vánočního stromu na návsi. Chtěla bych
požádat všechny šikovné, tvořivé osůbky, aby přispěly svými výrobky
rozličných druhů. V plánu je, že prodej bude probíhat hromadně (vy
dovezete výrobky spolu se seznamem a cenami, po ukončení výstavy
dostanete seznam s vyznačenými prodanými výrobky a korunky za zboží).
Rozmyslete, čím byste mohli přispět a určitě neváhejte nad účastí ☺. Vánoce
jsou za rohem. Bližší informace o akci: Z. Šauerová (608 149 037,
L. Pavlišová (774 285 806 nebo osobně v KD Němčice. 
Pokud jsem někoho vyděsila deprimující zmínkou o vánocích, moc se
omlouvám a přeji Vám krásné léto, pohodovou dovču a spoustu letních
zážitků (třeba na terase KD). - L. Pavlišová

M i m o  o b e c

S D H  N ì m è i c e



M ladí  hasièi
1.2. začal pro starší žáky hasičský kroužek. Opět jsme se jako v mi-
nulém roce scházeli každý pátek v dolnosloupenské hasičské zbroj-
nici. Zde jsme procházeli podklady, které bylo potřeba nastudovat
pro splnění odznaků odbornosti. Zkoušeli jsme si napsat testy a ještě
jsme měli za úkol namalovat dva výkresy do celorepublikové vý-
tvarně - literární soutěže "Požární ochrana očima dětí" tentokrát na
téma: V domě hoří - co teď ? Tyto výkresy byly podmínkou pro
zkoušky odbornosti konané 2.3. v Chocni. Všichni starší žáci tyto
zkoušky odbornosti úspěšně složili. Kristýna, Karel a Karin
Veselíkovi získali odbornost preventista, Alžběta Racková kronikář,
a Žaneta Vytlačilová strojník.

15.3. pršelo takže jsme trénovali uzle na útok CTIF, pak jsme
opékali špekáčky a po hraní různých her děti přespaly v hasičárně.
Od 22.3. trénovali i mladší žáci na soutěže. 
První se konala 10. až 11.5. ve Svatém Jiří. Soutěžilo se dle Hry pla-

men v disciplínách požární útok, štafeta CTIF, útok CTIF, štafeta
požárních dvojic a štafeta 4 x 60 m. Starším se moc nedařilo, a tak
skončili na 20. místě z 25 družstev.

19.5. jsme se staršími žáky vyrazili na soutěž v požárním útoku do
Lukavic. Bohužel bylo družstvo oslabeno o několik nemocných
členů a strojníka, který se den předem zranil na okrskové soutěži. S
rozdělovačem zaskočila závodnice z družstva mladších a strojníka
poprvé dělala Žaneta Vytlačilová. Požární útoky se sice povedlo
dokončit, ale na umístění to bohužel nestačilo. Zúčastnili jsme se i
štafety požárních dvojic.

24.5. se konala dvoudenní soutěž - druhá jarní část Hry plamen v
Mladkově. U dětí je oblíbená, protože se z pátku na sobotu přespává
ve stanech a to v krásném prostředí areálu u řeky Orlice. V pátek se
konala diskotéka a ohňová schow. Zúčastnilo se 9 členů z toho 3 z
Němčic - Žaneta, Karel a Alžběta. 
Soutěžilo 76 družstev, z toho 30 mladších a 46 starších žáků.
Disciplíny - požární útok, útok CTIF, štafety požárních dvojic a
štafety 4 x 60 m. Starší družstvo Dolní Sloupnice doplněné našimi
členy se umístilo na krásném 6. místě a celkově pak na 22. místě.

1.6. soutěž v požárním útoku O pohár krále Miroslava v Přívratu.
Tato soutěž se konala vedle hospody na Presích. Starší žáci se
umístili na 6. místě a mladší na 11. místě. V obou kategoriích bylo
16 přihlášených družstev.

V plánu máme Pouťové odpoledne na 27.7.2019.

- za SDH Jaroslav Vytlačil ml.  A Jiří Veselý ml.



Byla jednou jedna holčička. Jmenovala se Marlenka a měla moc dobrou fantazii.
Neměla žádnou kamarádku, se kterou by si hrála. Ráda si hrála sama. Až jedno-
ho letního dne viděla, jaká je to chyba, protože se strašně nudila. A najednou
uviděla ve své skříni knížku MALÝ  PRINC. A tak se Marlenka rozhodla, že si
postaví letadlo a za malým princem poletí. Vyrobila si letadlo a pomocí své fan-
tazie vzlétla. Na planetě malého prince to bylo moc krásné! Kvetly tam květiny,
které byly sice krásné, ale mezi nimi byla jedna ještě krásnější. Byla  to rudá růže
pod skleněným poklopem. Malý princ se o ní dobře staral. Marlenka a Malý princ
se stali velmi dobrými kamarády. Ale museli se potom rozloučit. Malý princ jí dal
na památku plyšovou lišku, aby se necítila sama a slíbil, že někdy taky přiletí.
- Fany Běťáková, 5.r.

XIII 3

Svítí, svítí sluníčko, podívej se matičko.
Pojedeme na výlet, objedeme celý svět.

Navštívíme Afriku, Asii a malou Austrálii.
Potkáme tam klokany, vlezem si s nimi do vany.

Ochutnáme zmrzlinku, koupíme si panenku.
Vypereme si prádlo, v oceánech zadarmo.

Navštívíme ostrov Dead Tree, potkáme tam levharty,
Budou-li s námi kamarádit, vezmeme je do party.

Pak pojedeme domů, kráva udělá BÚ BÚ .
Poté jdeme do školy, vymyslíme příběhy.

A NAKONEC, přijede k nám JAPONEC !!!!!!!!

- Nela Škeříková, Nela Roučová, Baru Ramešová, 5. r.

O velkých prázdninách bych se chtěl podívat do Ruska. Nejprve si zajedu na nádraží do České Třebové a odtud pojedu vlakem do
Moskvy. Tam se ubytuji ve čtyřhvězdičkovém hotelu. Druhý den ráno si koupím k snídani ruské speciality. Po jídle vyrazím na vojen-
skou přehlídku. Tam bych chtěl potkat světovou hokejovou hvězdu Alexandra Ovečkina. Nakonec půjdu za ruským prezidentem.
Cestou zpět vystoupím v Kladně a tam si zabruslím na hokejovém stadionu s Jaromírem Jágrem. Celý můj výlet bude trvat jeden a
půl měsíce. Zbytek prázdnin strávím u babičky a dědy. - Stanislav Suchánek, 4.r.

Prázdniny jsou zase tady
na třešně se těší sady.

V bazéně se vykoupeme,
tam si hezky pohrajeme.
Už se těší všechny děti,
na prázdninách záleží ti.
S kamarády jíš zmrzlinu
a nebo si utrhneš malinu.

Až dlouhou cestou pojedeš,
na tábor pak dojedeš.

Bude tam velká legrace
a furt samé senzace.

Když pak přijedeme domů,
zasadíme spoustu stromů.
Když pak začíná škola,
tak končí výlet u mola.

- Bára Vrbická, 5.r.

První týden velkých prázdnin chci prožít v Jánských Lázních a také bych se tam chtěl ubytovat.
Poslední den si udělám výšlap na Sněžku. Až pojedu domů, zastavím se ve Špindlerově Mlýně, kde
bych chtěl potkat Ester Ledeckou. Zbývající měsíc se chci jen tak tak poflakovat doma a užívat si
prázdninové pohody. Den před začátkem školního roku bych se chtěl podívat do Pražského muzea
Vlaků. Takové prázdniny by byly SUPER. - Karel Suchánek, 4.r.

Byly jednou jedny holky a ty dělaly
referát o létu. Psaly tam, že léto je
horké období a že někdy bývá i 40
stupňů. ,,Některé rodiny odjíždí i k
moři“, řekla jedna holka té druhé a ta
druhá řekla, že to tam napíše taky.
Napsaly tam toho spoustu a když šly
druhý den do školy, dostaly za to vel-
kou jedničku.

- Terezie Pirklová, 5.r.

Začínalo léto a dva kluci si koupili dva pionýry. Jednou
si takhle jeli vedle moře po silnici a jelikož porušovali
předpisy, tak jim to život vrátil a spadnuli do vody.
Pionýr se jim utopil a oni vylezli, ale divili se, proč
spadli do vody, pak si uvědomili, že je to potrestalo za
to, co dělali. Koupili si nové pionýry a udělali si na nich
chiptuning (zvýšení výkonu). Jezdili podle předpisů.

- Marcel Karlík, Štěpán Lelek, 5.r

LÉTO

Léto už je tu,
hledám si já na netu,
jak opravit babetu.

Vykoupem se v bazénu,
zmrzlinu si seženu.

Všechno ovoce uzraje,
chci na výlet do Havaje.
Matěj má rád zmrzlinu,

bere ji jak svačinu.
Ondra má rád meloun,

dá si k němu maršmeloun.
Bob se koupe v bazénu,
hračku k němu seženu.

Zmrzlina má hodně příchutí,
pomáhá nám k zchladnutí.

Jirka rád má na létu,
že může jet na Krétu,
a může být i na netu.

- Josef Karlík, Jiří Král,
Matěj Mikl, Ondřej Hác 4.r.

Člupek je krásná vesnice,
líbí se nám nejvíce.

Bydlíme tam strašně rádi,
a jsme všichni kamarádi.

Léto je tam strašně krásné,
kdo přijede, tak jen žasne.

Měli byste viděti,
nové hřiště pro děti.

~

Léto, léto, tkaničky,
píchají mě do noh včeličky.

Teplota na teploměru stoupá,
mamka je na slovo skoupá.
V bazénu je modrá voda,

když zazlobím, bude soda.
Ráno chodím na houby,
je to dobré na klouby.

Nemusím se učit,
ani jinak mučit.

- Tomáš Kumpošt, 4.r.

O prázdninách bych chtěl letět na Mallorcu, ale tyto
prázdniny se mi to nevyplní. Vím, že budu na dvou
táborech, z nich bude jeden keramický, kde budeme
mít nějaké téma a budeme vyrábět z keramické hlíny,
kreslit anebo hrát nějaké hry. Druhý tábor bude multi-
mediální a tam budeme natáčet film, učit se jak praco-
vat s foťákem atd. Budu i u svých prarodičů ve
Vlčkově a i v Němčicích. Babička a děda z Vlčkova
mají psa Aliho, malého bílého knírače, s kterým je
sranda a je moc hodný, ale zase babička a děda z
Němčic bydlí ve větším domě a babička ráda se mnou
chodí na procházky do lesa a u toho mi říká nějaké její
zážitky. Také je ráda, když jí pomáhám například s
vařením, umýváním nádobí, úklidem atd. Budu také
doma, a asi doma budu hrát na počítači nebo také můžu
hrát deskové hry, chodit na procházku s mým pejskem
jménem Dusty, pomáhat mamce a taťkovi s něčím atd.
Už se moc těším na prázdniny! 

- Josef Karlík, 4. r



V pátek 31. května se pro děti ZŠ
Němčice uskutečnil dětský den v
areálu obecního hřiště. Pátá třída
připravila jedenáct soutěží a menší
třídy je plnily. Za nasbírané body
ze soutěží si děti mohly koupit pár
malých věcí. Tato akce se koná
každým rokem.

- Karel Suchánek 4. třída

Bonbony jsme načali,
prázdniny už počaly.
Pojďte všichni ven,
nehřejte se u kamen,

když je dneska teplý den.
Posekáme travičku,
nakrmíme kravičku.

Pejsky vezmeme ven,
splníme jim jejich sen.

Pojedeme na chatu,
na chatičku malou,
svezeme se na řece
jako Jana s Annou.
Pojedeme do kina 

na Jak vycvičit draka 3,
snad to bude prima, 

bavíme se všichni tři.
- Klára Hubinková, 

Nela Mackerlová, 3.r.

Rozkvétají kytky např: zvonky, kopretiny. Všichni
jdou ven i celá rodina i malá miminka. Houpají se
na houpačce celé dopoledne. A zatím maminky
můžou uklízet v domě a uvařit oběd a tatínek může
umýt auto. Až nastane oběd, tak nás zavolá mamin-
ka. Všichni si sedneme a můžeme začít jíst.

- Adélka Mastíková, 3.r.

Jednoho dne se narodila rybička a jmenovala se
Dory. A jednou ráno rybičku Dory chytili rybáři
a odnesli jí do Ameriky a dali jí jedné holčice,
která se jmenovala Adira. Ta jí dala do akvária.
Bylo jí ale líto, že je tam rybička sama. Tak ji
pustila do moře. V moři hledala své rodiče tak
dlouho, že už byla dospělá a potkala klauna
očkatého. Ptá se ho: ,,Jak se jmenuješ?“ „Já se
jmenuji Nemo a jak se jmenuješ ty?“. Ona mu
odpověděla: „Já se jmenuji Dory.“ „Ty jsi ta
rybička, která se ztratila v moři. Já jsem potkal
tvé rodiče a odvedu tě domů, jestli chceš.“ Dory
se zaradovala a za chvíli už byla doma.

- Elen Marková, 3.r.

Jednoho dne se mladé kobyle narodilo krásné hříbě - kluk a
dostal jméno Ostwind. Byl černý s lysinou a druhý den přišla
jedna paní a vzala kobylu a Ostwind šel za ní a šli do ohrady.
Ostwind si tam našel dírku kudy by mohl utéct a vylezl z
ohrady, ale kobyla přeskočila plot a šli do lesa a našli tam potok
a spousta trávy. Tak Ostwind vyrůstal v divočině, ale jednoho
dne viděl klisnu, která měla malinké hříbě. Nevěděl co má
dělat, tak jim začal pomáhat. Klisna také utekla z ohrady a ta
byla blízko malého domku, ve kterém byla malá dívka, která
měla ráda zvířátka a tak Ostwind běžel za dívkou a dívka šla za
ním a pomohla klisně a jejímu hříbátku a Ostwind a neznámá
klisna, která dostala jméno 34, žili s dívkou až do smrti.

- Adéla Cimflová, 4.r.

Náš školní ekotým
Ekotým vede paní učitelka Juščáková, která nám práce zadává a někdy je zadává paní ředitelka Věnečková.
Úkoly plníme ve škole nebo v okolí školy. V ekotýmu děláme práce, které jsou na nějaký projekt nebo to
jsou práce jako např. vysazování semenáčků a rostlin na záhony, zalévání, sběr odpadků v okolí školy, kon-
trola odpadkových košů, zhasínání světel ve třídách a na chodbách během přestávek, sbírání vybitých bate-
rií. Tento rok jsme se zúčastnili projektu, který se jmenuje „Měníme školu s IKEA“ za který jsme chtěli dostat
10 000 korun a využít je pro potřeby naší školy. Za školou jsme vybudovali „Živý záhon“, kde pěstujeme
zeleninu a letos máme novou skalku, na kterou jsme vysadili nové skalničky a květiny darované od paní Z.
Pavlišové. Každou zimu nosíme s paní učitelkou Kohútovou do krmelce kaštany a další potraviny pro lesní
zvířata. V zimě také s ekotýmem sypeme ptáčkům do krmítek, abychom se na jaře mohli těšit z jejich zpěvu.

- Josef Karlík, 4.r.

V pátek 31. května nám páťáci připravili Dětský
den ve Sportovním areálu Němčice, kde udělali
11 soutěží. Za každou splněnou soutěž jsme
dostali body, které jsme mohli utratit v obchůdku
s cenami. Já jsem si koupil 2 gumy, 2 tužky,
Lego, Rubikovu kouli a 2 bublifuky. Dětský den
byl super. - Stanislav Suchánek, 4.r.

V pátek 31. května. 2019 jsme měli se školou
Dětský den. Dětský den byl na Němčickém hřišti.
Dětský den probíhal různými soutěžemi. Atrakce
byla jen pro naši školu. Začalo to tak, že páťáci
pro první, druhou, třetí a čtvrtou třídu připravili
11 soutěží. Pak přišly všechny třídy a různě
chodily po soutěžích a sbírali body. Za nasbírané
body jsme si mohli něco koupit z malinkého
obchůdku, kde byla různá pitíčka, malé hračky a
bonbóny. - Michaela Umová, 4.r.

Byla jedna housenka, která nikdy neměla prázdniny, jelikož nechodila do školy. Každý den si před-
stavovala, že je ve škole, ale nikdy se to nestalo, protože v jejím městečku žádná škola nebyla. Její rodiče
si s ní nevěděli rady, pořád je prosila, aby poprosili starostu, jestli by školu nepostavili. Když měla
housenka narozeniny, jako největší dárek dostala povolení na stavbu školy. Za 3 roky, jen co se škola
dostavěla, housenka už věděla, co jsou to prázdniny. - Karel Suchánek, 4.r.

Dětská olympiáda byla v sobotu
1. června, bylo to na hřišti a pak jsme
šli dělat soutěže po hřišti. Poprvé jsme
šli skákat v pytli, pak jsme šli dávat
kuličky do barev, kde byla zvířata a
třetí byla trefa medvěda do pusy a po
třetí jsme se šli nasvačit. Pak jsme šli
na jezdění na koloběžkách, pak na
písek, skákali jsme do písku, až jsme šli
na hrocha běhání pozadu a pak rovně,
šli jsme na odpočinek, na chytání ryb,
na ryby, po rybách jsme šli na hřiště na
krokodýla a poslední jsme šli na hřiště
na opičí dráhu a pak se běhalo celé
hřiště a já jsem byl pátý.

- Jakub Radimecký, 4.r

Jedna paní měla kočku a ta kočka čekala koťata, ale její paní to nevěděla. Jeden večer ležela kočka na parapetu
a najednou se jí narodilo koťátko. Kočka byla ráda a chtěla dát vědět svojí paničce, tak na chvíli odešla. Ale malé
kotě se překulilo a spadlo z parapetu. Naštěstí spadlo do velké popelnice s pytli na odpadky. Druhý den jezdili
popeláři a jeden z nich kotě našel.
Zabalil ho do mikiny a odnesl si ho domů. Měl malou dcerku a ta si přála domácího mazlíčka Tatínek jí ukázal
malé koťátko. Její maminka byla zdravotnice zvířat, malé kotě ošetřila, zabalila ho do deky a položila ho vedle
postele. S dcerkou pak jeli koupit pelíšek, misky na vodu, granulky a nějaké hračky, ať si má s čím hrát. Přijeli
domů a malé kotě mělo otevřené oči a snažilo se postavit na nohy. Maminka mu pomohla postavit se na jeho
drobounké nožičky. Za týden malé kotě umělo chodit. Malá holčička ho pojmenovala Nezbeda. Jeho kočičí
maminka byla zoufalá, ale zjistila, že porodila dvě koťata a že to druhé bylo v kytkách.
Kočka si ho očichala, vzala do zubů a odnesla ho na gauč. Panička se usmála a zabalila kotě do deky. Obě koťata
žila se svými páníčky hezky a krásně až do smrti. - Johana Zichová, 4.r.

Byla jednou jedna kytka, která chtěla umět chodit. Jednou přišel
kouzelný slimák, který se zeptal kytky, jestli může sníst její list.
Kytka se ho zeptala, kdo to je. Kouzelný slimák se před-
stavil:,,Jsem kouzelný slimák jménem Eda. “Kytka se také
představila:,,Moje jméno je Zelenolístka. “ Zelenolístka mu
povolila sníst její list, ale když jí naučí chodit. Eda jí snědl list
a z jeho slizu udělal lektvar. Kytka vypila lektvar a kořeny měla
silnější a uměla chodit. Kytka kouzelnému slimákovi poděko-
vala a užívala si, že může chodit.

- David Soukup, Karel Zavřel, 5.r.

Já bych o prázdninách chtěla jet do nejstrašidelnějšího domu v
Anglii. Přála bych si jet do Egypta a jet do muzea Nefertiti.
Chtěla bych jet s Johou, Míšou, Áďou a Zuzanou do Francie.
Potkat se v Praze s Karlem Gottem a kapelou Slza. Také si před-
stavuji najít unicorna. Chtěla bych se na hodinu stát zpěvačkou,
vyzkoušet si roli herečky. Prázdniny chci prožít co nejlíp

- Tereza Suchánková, 4.r.

Až budou prázdniny, chtěla bych jet na dva týdny do Francie,
podívat se na Eiffelovu věž atd. Potom bych jela na dovolenou
do lázní a projela bych se na kole, koloběžce a skateboardu. Ráda
bych se podívala na zámek Hluboká. Když bych přijela, byla
bych týden doma a starala se o domov a zvířata. Poté bych jela k
babičce a dědovi. Jela bych ještě do bazénu a na koupaliště. Také
bych ještě byla ráda, kdybych dostala malého pejska, který by
byl pojmenován Ťapka. Moje prázdniny bych chtěla prožít na
dovolených.

- Michaela Umová, 4.r.



Máme za sebou 3 největší spolkové akce Stavění Máje, Recesní 1.
Máj a Kácení Máje“ a vše v našem znova použitelném areálu.
Máme i stabilní pevné stanoviště Máje, vše v jednom areálu při
ruce. Na všechny akce nám přálo počasí a přáli jste nám vy účast-
níci, všude vás bylo hojně. Máj je opět veliká a klukům se podařila
na novém místě 30. dubna vztyčit.

1. května se nás sešlo hojně, několik alegorických vozů a vzácní
hosté, mezi nimiž zářila soudružka Tereškovová. Byl opět vychytaný
program, který pobavil všechny generace, naši hasiči nám opět
zabezpečili občerstvení, což je moc prima, ještě jednou děkujeme.
A kácení Máje se také vydařilo, celý servis byl tentokrát na nás a
zvládli jsme ho se ctí. Náš „babinec“ od časných ranních hodin
upekl 10 kg koláčů, po kterých se odpoledne zaprášilo. S pro-

gramem jako každý rok vystoupily děti z naší ZŠ, moc děkujeme
paní učitelce Šárce. Celým odpolednem opět provázela skupina
DPH, ta sem prostě patří. A program jsme se snažili zpestřit vys-
toupením moravského imitátora a Elvise Martina Směřičky.
Přestože opomněl, že nejsme jediné Němčice v ČR (jo, jo, přece jen

není od věci, občas použít správný název místa), nakonec dorazil k
nám, do těch správných. Jeho imitátorské vystoupení bylo super,
ale když přišel v kostýmu Elvise Presleyho a spustil, tak to byl
zážitek. Nemohu jinak než poděkovat všem těm, kteří se zasloužili
o to, že jsme se mohli sejít a vám všem za to, že jste přišli a že

se bylo s kým sejít. Zase jsme si trochu pobesedovali, děti si pohrá-
ly, něco jsme popili a pojedli, nikam nespěchali a spolu si užívali.

Moc chci poděkovat
všem sponzorům, samo-
zřejmě Obci Němčice,
Petru Vytlačilovi, Lucce
Pavlišové, Ondrovi
Vavřínovi a firmám IMS
Drašnar, SG Adfors CZ,
Lesy ČR, Gama a
ZPMVČR.
Byla i bohatá recesní
tombola a její hlavní
cena Máj 2019 letos
putuje do Němčic. Na
Člupku vás zase rádi
uvidíme 2. adventní
neděli na Zpívání u
stromu a 31. prosince na
Loučení se starým
rokem.
Přejeme vám všem krás-
né léto plné pohody a
zážitků.

- KSSČ

Jaro 2019 v “Areá lu u mlejna”



CO JE ZA NÁMI
DEN VODY Každý rok v jarním období (v rámci projektu "Den
vody") se žáci 3. ročníku vypraví ke Zlatému pásku. Jinak tomu
nebylo ani letos, kdy zkoumali výšku hladiny potoka, barvu vody
(čirost, průhlednost), měřili teplotu vody, pH, KH i
GH vody, zkoumali složení potočního dna,
pozorovali živočichy, kteří se v tuto dobu v okolí
potoka vyskytují a rostliny, které zde rostou. Zjištěná
fakta pak zaznamenali do pozorovacího archu.
ZÁPIS DO 1. ROČNÍKU 15. dubna jsme v naší
škole přivítali 9 budoucích prvňáčků, jednomu dítěti
byl nástup k povinné školní docházce odložen o
jeden rok. Na nové žáčky se už moc těšíme.
ČERNÉ DIVADLO 7. května se žáci 4. ročníku
účastnili představení černého divadla (Metro Praha)
v České Třebové – na zatemněném jevišti se
pohybovali černě odění herci, kteří nebyli proti
tmavému pozadí opony vidět. Jejich rekvizity a
předměty, s kterými manipulovali, však byly
osvětleny zdroji ultrafialového záření nebo
reflektory a proti pozadí svítily. Předměty tak
vytvořily dojem, že se pohybují samy… Na
závěr představení byly některé děti pozvány
na jeviště, aby si vše vyzkoušely.
SBĚR PAPÍRU Každoročně pořádáme v
naší škole sběr papíru – tiskoviny, letáky,
odřezky, různé obaly, sešity, kartony atd. Celý
týden v měsíci květnu mohli žáci buď sami
nebo s pomocí rodičů či známých
přinášet starý a nepotřebný papír,
který byl následně odvezen do
sběrny a recyklován. Učíme tak žáky
chovat se odpovědně a chránit příro-
du. Od firmy REMAT jsme za nas-
bíraný papír utržili 4.742 Kč.
Děkujeme všem, kteří se do akce
zapojili.
DIVADELNÍ PŘEDSTAVENÍ Ke
"Dni matek" jsme pro maminky s
žáky připravili divadelní představení
v KD Němčice. Žáci 1. a 2. ročníku
nádherně zahráli pohádku "O krásné
hrnčířce", žáci 4. ročníku si bravurně
připravili hru "Klapzubova jedenáctka" a
děti ze 3. a 5. ročníku předvedly své
herecké umění v pohádce "Poslední
slovo". Všem dětem patří velké uznání za
podaný výkon, divákům pak dík za dobro-
volné příspěvky.
PASOVÁNÍ NA ČTENÁŘE Naši prvňáč-
ci se celý školní rok pilně učili číst, proto

mohli být všichni slavnostně
pasováni na čtenáře. V
Městské knihovně v
Litomyšli jejich čtenářské
dovednosti prověřily pohád-
kové bytosti a za splněné
úkoly si „malí čtenáři“
odnesli krásnou knížku bás-
niček Miroslava Tvrze „Kde
se nosí krky“.

DEN DĚTÍ Poslední květnový pátek jsme si
společně krásně užili „Den dětí“. I počasí nám
přálo… Žáci 5. ročníku připravili pro všechny své
spolužáky soutěživé disciplíny…např. skákání přes
švihadlo s různými obměnami, kop míčem do
brány, hádání z kelímků, vymýšlení slov na dané
písmeno, proskakování obručemi, shazování
kuželky atd. Děti u jednotlivých soutěží za jejich

splnění sbíraly body a ty pak chodily směňovat
do "obchůdku" za různé laskominky, hračky a
jiné drobné odměny.
BEZPEČNÝ INTERNET V rámci prevence
kyberšikany jsme pro žáky 4. a 5. tříd uspořá-
dali besedu s policistou panem Ondřejem
Zemanem, který žákům na konkrétních pří-
padech ukázal, jak nebezpečný internet může
být, seznámil je s pravidly chování na sociál-
ních sítích a poradil jim, jak se chovat v pří-
padě, když je kontaktuje neznámý člověk.
CHARITATIVNÍ AKCE Jedním z cílů naše-
ho vzdělávacího programu je i výchova k soli-

daritě a pomoci potřebným. Tento cíl naplňujeme
mimo jiné také pravidelnou účastí v charitativních
akcích. V letošním roce si děti zakoupily slušivé
náramky a svým nákupem tak přispěly nadačnímu
fondu SIDUS, který z výnosu sbírky pořizuje
vybavení Pediatrické kliniky UK v Praze Motole.
Do fondu jsme přispěli částkou 1.085 Kč.
Všem našim žákům i jejich rodinám přejeme
pohodové prázdniny, spoustu zážitků, načerpání

pozitivní energie a v září se těšíme na shledání.

- Za pedagogický sbor Lydie Věnečková

C o  s e  u d á l o  v e  š k o l e

Začátkem června jsme ukončili projekt EU s názvem „Podpora nových
metod vzdělávání“. Součástí tohoto projektu bylo několik aktivit:
• Vzdělávání pedagogických pracovníků – 3 učitelky a 1 vychovatelka
absolvovaly během uplynulých 2 roků celkem 448 hodin anglického jazyka,
dále 2 metodické kurzy zaměřené na podporu matematické gramotnosti, 1
metodický kurz anglického jazyka, 1 metodický kurz zaměřený na podporu
čtenářské gramotnosti a 1 kurz mentoringu.
• Doučování žáků – v uplynulých 2 letech bylo doučováno 5 žáků
ohrožených školním neúspěchem v českém jazyce, angličtině a matematice

– celkem 64 hodin.
• Klub zábavné logiky a deskových her – v odpoledních hodinách mohli
zapojení žáci zdokonalovat své logické myšlení hraním strategických her,
luštěním různých kvízů, konstruováním objektů ze stavebnic.
Kurzy dalšího vzdělávání nám umožnily poznat některé nové metody (např.
„secret cards,“ prstové loutky v angličtině, využití PC programu Tarsia a
stovkových tabulek v matematice, metody kritického myšlení a náměty do
čtenářských dílen ve čtení). Z projektu bylo také pořízeno různorodé
vybavení (spotřební materiál, notebooky, společenské strategické hry, kvízy,
stavebnice) potřebné k realizaci projektu. Žáci se všech aktivit účastnili
bezplatně. Projekt byl financován z prostředků EU (85%) a z prostředků
státního rozpočtu (15%). Celkem tak naše škola získala 332.768 Kč.

CO JEŠTĚ PLÁNUJEME
• Týdenní pobyt v ekocentru Paleta v Oucmanicích
• Účast na „Dnech otevřených dveří ZD Sloupnice“
• Spaní dětí v ŠD
• Rozloučení se školou a spaní žáků 5. ročníku ve škole
• Návštěva řemeslné dílny v Sebranicích
• Návštěva filmového představení „Jak vycvičit draka“



Z p r á v i è k y  z e  š k o l k y
Letošní jaro nás neustále překvapovalo změnou počasí. Ve školce
dny utíkají mílovými kroky k létu, ať je venku, jak chce.
Nejvíce pestrý je z měsíců asi květen. Rychle jsme s dětmi vyráběli
květináčky z keramické hlíny. Opravdu každý byl originál pro
maminku, aby jí udělal radost. Stejně tak i malá přáníčka od srdíčka.
Besídku pro maminky si děti užily a s radostí zpívaly a tancovaly
oblíbené písničky.

Hned další den jsme
jeli s dětmi do
ZUŠ v Litomyšli.
Neodradilo nás ani
opravdu ošklivé a
deštivé počasí.
Návštěva dramat-
ického, tanečního i
výtvarného kroužku
byla zajímavá. Ve
výtvarném kroužku
děti malovaly obří
obrázky, které nám
teď zdobí umývárnu ve školce.
Na závěr si děti poslechly malý
koncert s představením hudeb-
ních nástrojů.
I další květnové dny byly ve
znamení akcí a poznávání. O
profesích a povolání si nejen
povídáme, ale i zpíváme písničku
„Bez práce nejsou koláče.“
Děti se dozvídají o světě
dospělých a o tom, že každá práce
je důležitá a přináší lidem užitek.
Proto nahlížíme do
autodílny, do Konzumu
a dokonce jsme navštívili
i naší čerpací stanici. Děti
byly nadšené a dozvěděly
se, jak všechno funguje.

Velkým zpestřením na oslavu MDD byl příjezd
Policie ČR na sportovní hřiště. Samozřejmě za
doprovodu houkání aut.
Milí policisté nejen kontrolovali správný průběh
slalomové jízdy na kolech, koloběžkách a
odstrkovadlech. Hlavně připomněli používání přil-

by a doprovod dospělého při jízdě po silnici.
Děti měly možnost vidět část výstroje, včetně obušku,
neprůstřelné vesty a přilby. Náramnou podívanou bylo
pozorování policejních psů při výcviku zadržení pachatele,
nebo hledání ztracených věcí. Třeba i práce policisty bude
splněným snem některého z našich dětí.

Poslední květnový den byly děti na návštěvě v
1. třídě ZŠ. Mají možnost poznávat prostředí, do
kterého už brzy nastoupí jako školáci.
Začátek června pro nás byl plný cestování a
poznávání dopravních prostředků. Školkový

Naše škola se v uplynulých 3 letech účastnila projektu s názvem „Cestou vzájemného porozumění ve
vzdělávání na území ORP Litomyšl“. Projekt probíhal od 1.července 2016 do 30. června 2019. Hlavním
cílem projektu byla podpora rovného přístupu ke kvalitnímu vzdělávání, vyrovnání příležitostí dětí a žáků ze
socioekonomicky a kulturně odlišného prostředí. Konkrétně se jednalo o sociální integraci dětí a žáků, včet-

ně začleňování romských dětí do vzdělávání v 15 základních a školách a v 22 mateřských školách, které se nachází na území ORP
Litomyšl. V daném období v našem zařízení pracovaly 2-3 asistentky na půl úvazku v základní škole a jedna v mateřské škole. Dále bylo
v ZŠ každoročně vytipováno cca 5 žáků ohrožených školním neúspěchem, kteří byli vždy 1 hodinu týdně doučováni individuálním konzul-
tantem (učitelem). Z projektu byla podpořena i činnost vzdělávacích kroužků zaměřených na rozvoj čtenářské a jazykové gramotnosti“
(Čtení hrou“, „Angličtina hrou“). Všichni pedagogové se v průběhu projektu účastnili několika vzdělávacích akcí, do školy také dojížděl
speciální pedagog. Z projektu byl dále poskytnut příspěvek na školní výlety a na školu v přírodě. Součástí projektu bylo i vybavení školy
spotřebním materiálem a didaktickými pomůckami. Projekt byl z 85% financován z prostředků fondů EU. Naše obec na něj přispěla cca.
5 %, zbytek byl financován ze státního rozpočtu. - Za ZŠ a MŠ Všeználek Lydie Věnečková



výlet byl tentokrát vláčkem z České Třebové do Třebovic na místní hřiště.
Hlavní bylo svézt se vlakem a autobusem. Výlet se vydařil a dešťové mraky
odfoukal vítr. Pro některého kluka, nebo holčičku to bylo první setkání s vlakem
a nádražím.
Před prázdninami nás čeká loučení s našimi předškoláky. Malým obřadem proj-
dou se svými školními batohy, aby se mohli pochlubit, ukázat všem, jak vyrostli
a odnést si knížku na památku ze školky. Bude se nám po nich stýskat, ale
zároveň se těšíme na nové děti, které k nám v září přijdou.

Přejeme všem dětem i dospělým pěkné léto, prázdniny i dovolenou.

- Za mateřskou školu Věra Jansová

PROČ MÁM RÁD(A) SVOJÍ MAMINKU

® vybrala si tátu
® vaří mi obídek
® vaří mi a taťka mi staví trampolínu
® hraje si se mnou
® usmívá se na mě
® koupila mi tygra
® kupuje si nové boty
® chystá mi pozvánky na narozky
® háčkuje
® dovoluje mi koupit slizy
® je moc krásná a kupuje mi hodně pistolí
®můžu s ní spát v posteli
® chodí se mnou ven
® kupuje mi tepláky a trička
® dává mi pusu
® koupila mi chameleona
® nemusím chodit spát, vůbec nikdy
® pere mi prádlo
® vzala mě k Honzovi na návštěvu
® chodí do práce a proto budeme mít hodně peněz
® hodně mě mazlí

Informace ze ZD Sloupnice
Po extrémně suchém dubnu nastal studený a deštivý květen. To byla pro naše
pole záchrana. Porosty se tak mohly vzpamatovat a zachráněna je snad i
první seč pícnin, ačkoliv ji deštivé počasí opozdilo. Senáže jsme zahájili
21.5.2019 sklizní jílku ve Zhoři. 
Úspěšně jsme zvládli první etapu jarních prací, využili jsme stejně jako
vloni dva secí stroje pro setí jařin a do provozu jsme uvedli novou přesnou
sečku na kukuřici Väderstad TEMPO 8, takže setí proběhlo podstatně rychle-
ji a ve vyšší kvalitě. Tento secí stroj navazuje na loni pořízenou technologii
STRIP-TILL. Osevní postup zahrnuje 1138 ha obilovin, 498 ha senážních
plodin, 442 ha trvalých travních porostů, 426 ha kukuřice, 386 ha řepky, 54
ha cukrovky a 53 ha brambor.
Na začátku března jsme po rekonstrukci znovu otevřeli prodejnu řeznictví v
České Třebové v novém grafickém konceptu Řezník – uzenář Sloupnice.
Letošní rok je ve znamení dvou významných investičních akcí. Probíhá
rekonstrukce budovy mechanizačních dílen. Do konce září 2019 se uskuteční
postupně výměna oken a vrat, výměna světlíků, oprava střechy, rekonstrukce
vytápění a nové osvětlení. Od dubna je v provozu nová přijímací místnost.
Dne 13.5.2019 byla s mírným předstihem skrývkou zeminy zahájena rekon-
strukce mléčné farmy na Dolní Sloupnici. V současné době probíhá vápenná
stabilizace podloží pro stavbu dvou stájí a na přelomu měsíce bude provede-
na demolice bývalého kravína K96.
13. května 2019 jsme se zúčastnili se čtyřmi dojnicemi národní výstavy
hospodářských zvířat s holštýnským šampionátem v Brně, tentokrát bez
umístění na stupních vítězů.
Koncem dubna 2019 proběhla oprava technologie jímky výkrmny prasat v

Dolní Sloupnici, s instalací opatření ke snížení zápachu.
Koncem ledna se uskutečnilo setkání vedení družstva s nově zvolenými zá-
stupci obcí a měst, v jejichž katastrech družstvo hospodaří. Mezi témata
patřilo hospodaření s vodou, příprava výstavby D35, podpora života na ves-
nici, opravy polních cest.
ZD Sloupnice zajišťuje již čtvrtým rokem ve spolupráci se základními škola-
mi vedení Agroenvironmentálních kroužků v rámci osvětového projektu
ZS ČR „Zemědělství žije!“ Kroužky navštěvuje 24 dětí ze Sloupnice, Němčic
a Řetové a kromě teorie, povídání o zemědělství, přírodě, hraní her, se děti
podívaly na setí pšenice přímo na poli, navštívily mléčné farmy, mechanizační
dílny, bioplynovou stanici, řeznictví a také den otevřených dveří na ISŠT ve
Vysokém Mýtě. Kroužky bychom rádi otevřeli i v následujícím školním roce. 
I náš podnik se připojuje ke Dnům českého zemědělství, den otevřených
dveří se u nás bude konat 14.6.2019 na farmách v Němčicích a v Řetové.
Dopoledne nás navštíví žáci základních škol, pro veřejnost je otevřeno od 13
do 17 h. Součástí bude i stánek programu „Zemědělství žije!“.
Výdej objednaných naturálií krmného obilí ze sklizně 2018 bude probíhat od
30. května do 20. června 2019 na sušce v Dolní Sloupnici každé úterý od 6,00
do 15,00 hod., každý čtvrtek od 6,00 do 17,00 hod.

- Ing. Jaroslav Vaňous, předseda družstva



S p o r t   -   V o l n ý  è a s
Aktivity TJ Sokol – mláde�

Dovolte mi pár slov k aktivitám TJ Sokol Němčice. Naše nesoutěžní oddí-
ly Malíčků, MŠ a Přehazované stále běží do konce školního roku. Stolní
tenis začne opět po prázdninách v podzimních měsících. Součástí obec-
ných pohybových aktivit je i 9. olympiáda, která se letos konala s témati-
kou ZOO, viz. samostatný článek. Máme radost ze zájmu a docházky
takového množství dětí, za které je potřeba poděkovat zejména realizační-
mu týmu jednotlivých oddílů. Právě trenér mládeže je neužší místo, na
které poukazují sportovní kluby ve všech regionech. Trenéra, ať na vesni-
ci, nebo v městském klubu, nemůže dělat každý. Je potřeba mít k dětem
pozitivní vztah, organizační schopnosti, vzít na sebe velkou odpovědnost a
ctít nastavená pravidla. Velké poděkování za uplynulý školní rok všem
trenérům za odvedenou práci.
V pohledu na fotbalovou část našeho spolku máme již k dnešku odehra-
nou sezónu. Mladší a starší přípravka se zapsala v novém regionu
Svitavska, mladší žáci v souklubí s Rybníkem dohráli soutěž na Ústeckém
okresu a starší žáci U15 se zhostili role A týmu, jakožto nejstarší kategorie
našeho klubu. Ač nás potkala nějaká ta zranění, jarní sezóna proběhla bez
větších problémů a incidentů, s kterými jsme se potkávali dříve. Stejně
jako u nesoutěžního sportu, velké poděkování za celoroční úsilí trenérů
během školního roku.
Kategorie fotbalu pro soutěž 2019/2020:
• U9 mladší přípravka 2011 – 2014 – okres Svitavy
• U11 starší přípravka 2009-2010 – okres Svitavy
• U13 mladší žáci 2007-2008 – okres Svitavy
• U15 starší žáci 2005-2006 – souklubí D. Újezd/Němčice – krajský přebor
• U19 dorost 2001-2004 – souklubí Němčice/Sloupnice – krajská soutěž

K dalším aktivitám. Bystrý fanoušek FO si všimnul, že se letos na jaře
neuskutečnil zájezd na nejvyšší fotbalovou ligu ČR. Omlouváme se tímto
našim fanouškům, ale realizační tým je kapacitně natolik našponovaný v
časových zdrojích, že jsme to prostě nedali. Tímto žádáme zájemce z řad
rodičů a fanoušků, vaše pomoc je více než vítána.
Na 17.-18. srpna plánujeme 3. fotbalový kemp. Ač oddíl dorostu již bude
mít pravděpodobně rozehranou soutěž, chceme tuto tradici udržet do
dalších let. Děti dostanou přípravu před nadcházející podzimní částí soutěže
a rodičům odlehčíme s prázdninovým programem v dobré partě, s pro-
gramem plným skvělé zábavy. Přihlášky budou včas zveřejněny, sledujte
web.
Krátce k aktuálnímu stavu členů TJ. K dnešku evidujeme rovných 160
členů mládežnického věku do 18 let a 70 dospělých. Růst členské základny
není primárním cílem spolku, ale postupným zakládáním nových oddílů nás
stále přibývá. Posledním nováčkem byl oddíl Malíčků (1-3 roky) a nyní
jsme před branami založení fotbalového dorostu. Tím bychom pokryli
nabídku pro děti od 1 roku do 19 let. Tím se může pochlubit málo která
obec s tisícovkou obyvatel. Řízení aktivit napříč takovým spektrem
věkových kategorií není jednoduché a jenom tolerancí a respektem lze něče-
ho takového dosáhnout.
Musím ještě připomenout výročí, která nás čekají příští rok. V březnu
budeme slavit 10 let od založení mládeže, současně se 100 lety založení TJ
Sokol Němčice. Plán příprav bude bodem diskuse výkonného výboru TJ,
který proběhne v polovině roku 2019.
Přejeme všem příznivcům TJ Sokol Němčice krásné prožití prázdnin a do-
volených. - Lukáš Pavliš, předseda TJ Sokol Němčice

Pøehazovaná
Školní rok je u konce a my jsme si ho pořádně užili. Počasí nás sice v květ-
nu nepustilo ven, ale o to víc jsme si zacvičili na nářadí v tělocvičně. I v
chladném počasí se umíme hezky zahřát, trénu-
jeme cval bokem, běh vzad a učíme se při sportu
dávat pozor na své kamarády a vyhnout se pří-
padným srážkám. Předáváním štafety při
probíhání překážkovou dráhou si připomeneme,
že jsme tým a táhneme za jeden provaz -  i když
při přetahování lana každý na jinou stranu ☺.
Do cvičení jsme také zapojili rytmiku - děti
dvakrát tlesknou dlaněmi a dvakrát plesknou do
stehen a postupně, dle předcvičujícího rytmus
zrychlují. Myslím, že můžeme směle říci, že jsme

již dobře sehraní.  Zaměřily jsme se proto i na procvičení pozornosti dětí a
během tleskání přidaly pokyny k běhu, dřepu, lehu v různých intervalech. 
Jakmile přijde čas na protažení, jsou tu naše jógové kartičky, kde jsme se v
abecedě dostaly až k písmenku  „o“ jako oliva. Kartičky nám pomáhají

nejen při protažení, ale také nás učí, jak při cvičení
správně dýchat a zapojovat různé svaly a svalíky
o kterých jsme doposud neměli ani zdání ?
Děkujeme všem dětem za krásný školní rok plný
nejen pohybu, ale i vtípků a legrace a přejeme
vám krásné prázdniny plné sluníčka, vody a
zážitků a v novém školním roce se na vás budeme
opět těšit.
P.S  Těšíme se na nové členy a na prvních hod-
inách rády přivítáme i rodiče, kteří jsou tímto
srdečně zváni.                                     - Iveta a Janča

Mladší pøípravka
Krátké poohlédnutí za proběhlou sezonou mladší přípravky
U9, tedy ročníku 2010-2013. Po zimě, strávené v tělocvičně
ZŠ, jsme vyběhli na trávník v počtu 13 hráčů a dnes na
konci jara máme v kategorii U9 hráčů 16. Přesto, že někteří
patří ještě do kategorie bambiny, během jara se všichni
otrkali a v posledních turnajích předvedli skvělé výkony.
Jak jsme vás v posledním čísle ZP informovali, od jara jsme
přehlásili obě přípravky do svitavského okresu. V soutěži
jsme byli přivítáni velmi mile. Ač herní úroveň ostatních
týmů je zde viditelně vyšší, soupeři nás utěšovali, že si to
sedne. Pro naše děti šlo o změnu hřišť, týmů i samotných
hráčů nového okresu. Situace jara potvrdila pravidlo, že dítě
se sžívá s novým prostředím daleko rychleji než dospělí. Prvních pár turna-
jů jsme předváděli ustrašené výkony a postupně šla herní úroveň nahoru. Vše

vygradovalo posledními
turnaji, kde naši borci
předváděli překrásný
fotbal, že jsme i my
trenéři byli překvapeni.
Největším překvapením
byli právě ti nejmladší
hráči, u kterých je herní
růst nejpatrnější.
Co nás toto jaro trápilo
asi nejvíce, byla marod-
ka. Takový počet krátko

i dlouhodobých nemocí a úrazů u fot-
balové mládeže nepamatujeme.
Kombinace úrazů z lyží, spálových
angín a dalších dětských nemocí mícha-
la sestavou na turnaje, přesto jsme vždy
odjížděli v sedmi až deseti dětech.
Soupiska hráčů: Tomáš Poláček, Adélka
Mastíková, Honza Pavliš, Táďa Májek,
Niki Pirkl, Kuba Voleský, Láďa Beran,
Stáňa Tkadleček, Dan Hondl, Honza
Sedláček, Vojta Stráník, Lukáš Hác,
Franta Májek, Matouš Veselý, Kristýna
Tkadlečková a Tobeš Mackerle.

Nadále s dětmi pokračujeme cestou pozitivního přístupu, pestrosti tréninků,
střídání brankařů a hlavně formou zábavy. Jak stále zdůrazňujeme, dítě není
„malý dospělý“, což si spousta trenérů a rodičů nedokáže uvědomit.
Na Den dětí jsme pro děti Němčic připravili Olympiádu v ZOO, kde se na
konec sezóny představili hráči a hlavně jejich maminky široké veřejnosti.
Kdo přišel, nelitoval.
Příští sezonu nám odchází do starší přípravky ročník 2010, jde o 6 hráčů:
Tomáš, Adélka, Honza P., Táďa, Niky a Kuba. V době uzávěrky tohoto čísla
plánujeme zakončení sezony pro U9 na pátek 21.6., kde vyhodnotíme
docházku a popřejeme dětem krásné prázdniny plné slunce a zábavy. Zveme
tímto do mladší přípravky nové zájemce ročníků 2011–2014, kteří by si to
chtěli zkusit. Rádi vás přivítáme v našem kolektivu malých krokodýlků.
Na závěr musíme poděkovat rodičům za důvěru, obsluze bufetu za skvělý
servis, KD za lahodné ceny na turnaje a všem divákům a fanouškům za
přízeň. - Trenéři Lukáš & Vojta Člupkovičovi
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Zalo�ení dorostu
Již v listopadových dnech byly zahájeny aktivity s myšlenkou
založení dorostu našeho oddílu spolu s okolními kluby. Stav
mládežnického fotbalu v ČR je jaký je a kritikou fotbalového svazu ještě nikdo
ničeho nedosáhl. Zejména kategorie dorostu (věk 16-19 let), je obdobím zlomu,
kdy velké procento hráčů končí. Proto jsme se pustili do práce a obeslali 13
okolních klubů, zda nemají zájem o spolupráci. Šest z nich nám řeklo ANO a z
pohledu dojezdových vzdáleností jsme začali podrobněji vyjednávat s Řetovou,
Semanímen a Sloupnicí. Od začátku jsme věděli, že nejde o přípravy v řádech
týdnů, ale měsíců.
Prvotní nadšení a zájem výše uvedených týmů bylo nadějné. Aby plamínek nevy-
hasl a měli jsme jistotu, že „kluci mají opravdu zájem, a ne pouze výbory
klubů“, zorganizovali jsme 3 přátelská utkání. V čase rozehrané jarní soutěže
starších žáků a vytížení trenéra Ivoše v ústecké divizi to nebylo moc jednoduché
sladit. Pro zajištění co největšího množství hráčů jsme se rozhodli pro středy.
První utkání proběhlo doma s Č. Třebovou, druhé se starou gardou Němčic na
hřišti ve Sloupnici a poslední na hřišti D. Újezdu. To, že kluci všechny zápasy
poměrně jednoznačně vyhráli, nebylo až tak důležité. Klíčové pro nás je, že
kluci bez problému zapadli do namixovaného kolektivu, což se promítlo i na
výsledcích. Kdo má zájem o více podrobností ze zápasů, najde na našem webu
v záložce DOROST.
Ve finále jsme všechny kluky a členy fotbalových výborů sezvali 15. května do
němčického KD, kde proběhla „sčítací“ schůzka, kolik nás vůbec bude. Hned na
začátku bylo jasně zdůrazněno upřímné jednání, abychom si nestavěli vzdušné
zámky. Výstupem ze schůzky k našemu potěšení bylo, že máme 22 hráčů vč. 6
hokejistů, kteří jsou podzimní část značně vytíženi ledovou plochou. Hráčům
bylo představeno CO, PROČ a JAK chceme dělat, aby měli představu, co nás
čeká. Důležité je, že s tímto počtem hráčů jsme se rozhodli přihlásit krajskou
dorosteneckou soutěž, tedy 11kový fotbal na velké branky!
V době psaní tohoto článku jsme ve fázi odeslání přihlášky do krajské soutěže.
Předpoklad prvního kola soutěže je již polovina srpna. Držte nám palce v dalších
organizačních krocích tohoto v pořadí 9. oddílu, který TJ Sokol Němčice aktivně
řídí.
Pevně věřím, že se investice do práce s mládeží vyplatí a její plody budeme
sklízet nejen na sportovní úrovni, ale také na úrovni komunikace a sociálního
vývoje v naší obci.

- Lukáš Pavliš, TJ Sokol Němčice z.s.

Starší pøípravka
Náš tým v současné době tvoří 13 hráčů, z toho 3 děvčata. S tréninky na
jarní část sezóny jsme začali koncem února, těch poté následovalo celkem
18 + 7 turnajů. Toto jaro bylo pro nás trochu specifické, protože přes zimu
jsme změnili soutěž z Ústeckoorlicka na Svitavsko. A pokud jsme na
podzim byli na čele tabulek, nyní už to tak výrazné nebylo. Tím nemyslím,
že bychom hráli hůře, ale v nové soutěži jsme naráželi na mnohem kvalit-
nější soupeře. Až na Březovou a souklubí Hradec nad Svitavou / Radiměř,
kteří jsou fotbalově trošku někde jinde, byly všechny zápasy velmi vyrov-
nané a o výsledku rozhodovalo víceméně štěstí, nebo momentální nastavení
týmu. Je nutné podotknout, že celé jaro jsme se potýkali s
vysokou absencí a hlavně dlouhodobé zranění našeho brankáře
jistě mělo na výsledky nějaký vliv. To nám ale nevadí,
důležité je, že jsme si dobře zahráli a již zmiňovaná velká
vyrovnanost soupeřů dala všem zúčastněným více, než hra
proti slabému protivníkovi. Jsme rádi, že nám často vypo-
mohl Matěj Pecháček z mladších žáků, který ještě věkově
spadá do starší přípravky, nebo Laďas Beran z mladší
přípravky. Nyní něco málo k výsledkům. Ze sedmi turnajů
jsme 1x vyhráli, 1x jsme byli druzí, 4x třetí a 1x čtvrtí.
Nastříleli jsme 55 branek, ze sítě jsme jich lovili 60. Za to si
všichni hráči zaslouží pochvalu a uznání, a také za to, jak k
tréninkům a turnajům přistupovali a jak je odmakali.
Třešničkou na dortu byl zápas proti tatínkům, který byl velmi
napínavý a tatínci museli být poraženi až na penalty. Nyní
nás čeká letní pauza, trénovat opět začneme v druhé polovině
prázdnin. Tam nás také čeká fotbalový kemp, na který se
všichni už moc těšíme. Kdo má zájem o podrobnosti k jed-
notlivým turnajům, vše najdete na webu:

www.pripravka.unas.cz/starsi pripravka

Ještě jednou bych rád poděkoval všem hráčům, dále rodičům za to, že k
nám mají důvěru a pomáhají nám; také všem, co se podílejí na organizaci
turnajů, obsluze bufetu za výborné občerstvení a holkám z KD za sladké
ceny a praní dresů. Také děkujeme všem našim dalším sponzorům.

Přeji Vám pohodové léto.
- Za trenéry Tomáš Mikl

Náš tým:
Ondra Hác, Kája Suchánek, Standa Suchánek, Matěj Mikl, Tereza Pirklová,
Pepča Racek, Anežka Vytlačilová, Filip Radimecký, Kuba Radimecký,
Matěj Pecháček, Jonáš Voleský, Barča Ramešová, Lukáš Rubek, Vladimír
Pavliš a Tomáš Mikl

S . L . Z . A .S . L . Z . A .
N ě m č i c eN ě m č i c e

Tak nám skončila sedmnáctá šipkařská sezona, o které se bohužel nedá
říci, že by byla pro nás úspěšná.
V první podzimní části se nám nedařilo vůbec a výsledkem toho byly
získané pouhé 4 body.
V druhé jarní části už to bylo o něco lepší, kde se nám podařilo získat
pěkných 19 bodů, ale i to bohužel stačilo jen na celkové sedmé místo.
Toto umístění nás na příští sezonu posouvá o stupeň níže, což bude pro
nás určitě motivací o brzký návrat.

Svitavsko skupina CD 2018 - 2019 - Tabulka - konečné pořadí
P   Družstvo                            K V VP  R PP  P   K   Skóre         B
1. Pumy Moravská Třebová 14  9 1 0 1 3 0 137:117 33 
2. Jokers Sedliště 14  9 1 0 1 3 0 144:110 31 
3. Respekt Huntovna Polička 14  8 1 0 0 5 0 147:106 29 
4. Draci Černovír 14  4 4 0 2 4 0 126:132 24 
5. Draci Mikuleč 14  4 3 0 2 5 0 119:138 22 
6. Maniac Svitavy 14  5 0 0 3 6 0 127:128 19 
7. S.L.Z.A. Němčice 14  4 3 0 1 6 0 125:131 19 
8. Havana Lanškroun B 14  0 0 0 3 11 0 96:159 3 

- S přáním pěkného léta za DC S.L.Z.A.  J. Dubišar
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